
PROTOKOI, NR XLIV / 09
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 28 maja 2009 roku w Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad.  l .
O godzinie 1000 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady

XLIV sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Przewodnicz4cy powital, zaproszonych goSci,
radnych, burmistrz6w, naczelnik6w Urzgdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych
Gminy, soltys6w orazwszystkich przybylych na obrady.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 19 radnych;
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturq radnego Adama Czajora na sekretarza obrad. Radny
Czajor v,ryrazil zgodg.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjqla kandydaturE radnego Adama Czalora
na sekretarza obrad.

A.d.2.
Proponowany porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Przyjqcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza mipdzy sesjami.
6. Informacja o reahzacji uchwal podjqtych na poprzednich sesjach.
7. Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnoS6 Kierownlka Zakladu Podstawowei

Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie.
8. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminy JEdrzej6w.
9. Uchwala w sprawie zatwrcrdzenia zmiany do statutu Zakladu Podstawowej Opieki

Zdrowotnej w Jgdrzejowie.
10. Uchwala w sprawie wyra2eniazgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
I I . Uchwala w sprawi e wyrahenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
12. Uchwala w sprawie przyjEcia Planu Odnowy MiejscowoSci Mnich6w na lata 2009 - 2015.
13. Odpowiedzi na interpelacje.
14. Sprawy roZne.
15. Zamknigcie obrad.

Przewodniczqcy Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej Jan Zigbiriski"
w imieniu Komisji wnioskuje o zdjqcie z porzqdku obrad punktu 7; ,,(Jchwala w sprcnuie
rozpatrzenia skargi na dzialalnoit Kierownika ZaHadu Podstawowej Opieki Zdrowotnej
w Jqdrzejowie". Komisja na posiedzeniu rozpatrywala tg skargE, rozmawrala zarowno z autorkq
skargi, iak tez z przedstawicielami ZPOZ w Jqdrzejowie i uznala, 2e na podstawie dokument6w,
kt6rymi dysponuje Rada, nie jest w stanie wyjaSnid, czy skargajest zasadna, czy te| nie. Komisja
zloLyla wniosek, aby poprosi6 o opiniE organ zewnptrzny, specjalizuj4cy siE w tym zakresie,
naprzyklad Wojewodzki OSrodek Terapii Uzalebnieh od Alkoholu i Wsp6luzaleznieri
w Morawicy, bqd2 inny podmiot, kt6ry merytorycznie sprawuje kontrolE nad tym, a nastqpnie,
po uzyskaniu opinii, rozpatrzy(, skargp na sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz powiedzial, ze zgodnie z przepisami ustawy
ustrojowej i Kodeksu postgpowania administracyjnego skargi na burmistrza, bqd? kierownika
jednostki podleglej burmistrzowi rozpatruje rada gminy - tak dokladnie stanowi przepis.
W zwi4zku z tym zostala wdrozona taka procedura, maj4c r6wnie2 na wzglqdzie przepisy Kpa,
kt6re wymagaj4 rozpatrzenia skargi w okreSlonych terminach. DziS uplywa termin



do rozpatrzenia tej skargi. Wobec takiego wniosku Komisji, do kt6rej bylo skierowane pismo
odnoSnie zajgcra stanowiska, Przewodnrczqcy nie wie, jakie mogqby1 konsekwencje, jezeli
w dzisiejszym porzqdku obrad nie bgdzie tej uchwaly, w zwiqzku z czym poprosil mecenasa
o wyraZenie opinii prawnej.

Radca prawny Wieslaw Zagala powiedzial, 2e kpa przewiduje pewne terminy
rozpatrzenra skarg: 30 dni, a 60 dni, jezeli skarga jest szczeg6lnie skomplikowana, ale jest teZ
zapis m6wrqcy,2e jeheh w ustawowym okresie czasu nie zostanie zalatwiona skarga, to nale|y
o tym fakcie zawiadomii osobg wnoszqca skargg i okreSlid, w jakim terminie jej skarga bgdzie
rozpatrzona. W tym przypadku Komisja natkngla sip na powa2ny problem: nie moae zajq(,
merytorycznie stanowiska, co do tej skargi, poniewaZ nie ma i mie6 nie bEdzie, wgl4du
do dokumentacii medycznej. Wgl4d mogq miei tylko inne zewngtrzne organy. Przewodniczqcy
Komisji w tej sprawie juz siE wypowiadal. Regul4 jest, 2e skarga powinna byi zalatwiona
w terminie, ale jezeli z r62nych wzglgd6w nie moze by(, zalatwiona, to nale|y poinformowa6
pani4 wnosz4cq skargg, ze termin zalatwienia skargi zostanie przedlu2ony, bEdzie ona zalatwiona
w innym terminie r trzeba wskazad ten termin. Kto powinien siE zwrScic do takiego organu
zewngtrznego, kt6ry pewne aspekty tej skargi powinien rozpatrzyI? W ocenie Pana Zagaly -
Przewodnicz4cy Komisji powinien wystqpid w tym zakresie, poniewaz reprezentuje KomisjE.
Je\eh wyst4pi do Wojew6dzkiego OSrodka Terapii Uzale2nieir. to oni z punktu widzenia tylko
medycznego.... Na Komisji ciqzy ca\y czas obowiqzek,2eby tg skargq rozpatrzy( i przedstawii
rozwiqzanre: uznaf zazasadn6 albo nie.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz rozumie, 2e nie ma przeszk6d prawnych, aby
podda6 pod giosowanie ten punkt. Czy w zwiqzku ztym radabgdzie musiala podja6 uchwalq,
czy wyrazii opiniE upowaZniajqceprzewodniczqcego komisji do wystosowania takiego pisma?

Radca prawny Wieslaw Zaga\a zwr6cll uwagQ, 2e Przewodnicz4cy Komisji OSwiaty,
Kultury, Zdrowia i Opieki spolecznej zloLyl wniosek zmierzqqcy do zmiany porz4dku obrad.
Aby zmiana porzqdku obrad mogla byd wprowadzona, musi by6 bezwzglEdna wiEkszoSi
ustawowego skladu rady za tym wnioskiem, w tym przypadku 11 radnych musi byi za zdjgciem
tego punktt z porzqdku obrad. Pytanie zasadnicze: kto t4 pani4 powinien poinformowai,
2e skarga nie bgdzie zalatwiona w terminie ustawowym. W ocenia Pana Zagaly powinien
to zrobic Przewodniczqcy Rady, korzystajqc ze swoich upowazniefi.

Na sale obrad przybylo dw6ch radnych; obrady kont)'nuowano pr4' obecnoSci na sali
obrad 21 radnych.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz, aby uproScii dalsze procedowanie
zaproponowal, aby najpierw przeglosowad sprawE tego punktu, a polniej posilkowa6 siq opiniq
mecenasa. Przewodni czqcy poprosil o powt6rzenie wniosku.

Radny Jan Ziqbihski powt6rzyl, ze jego wniosek dotyczy zdjpcia z porz4dku obrad
punktu 7.

PrzewodniczEcy Rady Pawel Blaszkiewi cz poddaL wniosek pod glosowanie :
Z a - 1 5
Przeciw - 6
Wstrzymalo sig - 0
Wniosek zostal przyjety.
Przewodnicz4cy Rady poprosil o zmianE numeracji kolejnych punkt6w.

Porzqdek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzeme quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. PrzyjEcie protokolu zpoprzedniej sesji.



4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanre zpracy Burmistrza migdzy sesjami.
6. Informacja o realizacjr uchwal podjgtych na poprzednich sesjach.
7. Uchwala w sprawie wprowadzenrazmian w Statucie Gminy JEdrzejow.
8. Uchwala \v sprawie zatwierdzenia zmrany do statutu Zaldadu Podstawowej Opieki

Zdrowotnej w JEdrzejowie.
9. Uchwala w sprawie wyraheniazgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
10. Uchwala w sprawie wyrazeniazgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
1 1. Uchwala w sprawie przyjpcia Planu Odnowy MiejscowoSci Mnich6w na lata 2009 - 2015.
I 2. Odpowredzi na interpelacje.
13. Sprawy roZne.
14. Zamkmqcie obrad.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewrcz zapytal, czy wymagane jest upowa2nienie
Rady dla przewodniczqcego rady i przewodniczqcego komisji do wyst4pieniaz takim pismem.

Radca prawny Wieslaw Zagala odpowiedzial, ze zgodnie ze statutem przewodnicz4cy
komisji reprezentuje j4na zewnqtrz, wiEc moZe wysyla6 pisma, zapytania, do innych organ6w.

Wipcej uwag nie zgloszono.

A d . 3 .
Nie zgloszono uwag do protokolu nr XLIIII09 z dnia 29 kwietnia 2009 roku.

A d . 4 .
1. Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz poinformowal, ze w dniu 12 maja bie2qcego

roku w Dzienniku UrzEdowym Wojew6dztwa SwiEtokrzyskiego zoslala opublikowana
uchwala budzetowa Rady Miejskiej w JEdrzejowie z 29 stycznia biezqcego roku.
Przewodniczqcy stwierdzil, 2e uchwala ta jest niezgodna z treSci4 uchwaly
podejmowanej przez Radg Miejsk4. Przewodniczqcy poinformowal, 2e w dniu
wczorqszym wystosowal pismo na rQce Burmistrza proszqc o wyjaSnienie, jednak uznal
za stosowne, aby na forum Rady zglosi6 tg sprawg i poprosid Burmistrza o odpowiedZ
w punkcie ,,odpowiedzi na interpelacje".

2. Radny Pawel Faryna pyta, co ze znakami ,,sierZantami", o kt6re prosil, aby byly
ustawione nazakrgcie z Jgdrzejowa w stronq Kulczyzny.

3. Radny Pawel Faryna ponawia interpelacjE w sprawie ronda na skrzyaowaniu 11
Listopada - Dmowskiego - Barbary. Moze przez ci4gl4 interwencjE da siE coS wsk6rai
w GDDKiA.

4. Radny Pawei Faryna powiedzial, 2e w uchwale nr XXXVII1275109 z dnia 29 stycznia
2009 r., w $ 600, 60016 ,,modernizacja dr6g gminnych" powinien byi zapis nr 16:
,,Sud61 - 5000 zl". Do dziS ten bl4d nie zostal sprostowany. Burmistrz Piszczek
na marcowej sesji m6wil, 2e bgdzie sprostowany; radny czeka na jak najszybsz4
interwencjE w tej sprawie.

5. Radny Pawel Faryna: poniewaZ na ogloszonych przetargach zostalo Srodkow na Ksiqze-
Skroni6w w kwocie 15 000 zl, prosi o uwzglgdnienie proSby mieszkaric6w Ksi4ze-
Skroniowa,,Dolnego" i wykonanie drogi asfaltowej do ich posesji.

6. Radny Pawei Faryna prosi o ustawienie barierek zabezpieczaj4cych na ul. Dmowskiego,
poniewa2 ludzie skracaj4 sobie drogE i przechodz4 blisko skrzy2owania, zamiast iSi
na przejScie dla pieszych. Podobna sytuacja - Suz radny Zygan wystEpowal - na ul.
Przypkowskiego. Nadal ta sprawa nie jest zalatwiona.



7. Radny Robert Kruk w imieniu mieszkat'rc6w ul" Jasionka prosi o kontynuacjg prac przy
budowie sieci kanalizacyjnej. Radny pyta, czy s4 jakies szanse w tym roku
na wybudowanie tej sieci.

8. Radny Robert Kruk p1'ta, na jakim etapie jest realizacja porozumienia ze ZWiK
dotycz4cego budowy kanalizacji na ul. Zeromskiego, Konopnickiej i lqcznik miqdzy
Konopnickiej a Murawcem.

9. Radny Robert Kruk p1ta, jaka jest koncepcja zagospodarowania placu naprzeciw s4du
po dawnym pomniku. Ul. Pilsudskiego jest juz po przetargu. W rozmowie z Burmistrzem
przed miesi4cem radny zaproponowal, aby oglosii konkurs wSr6d mieszkaric6w
na zagospodarowanie tego terenu - jeSli Butmistrz nie ma wizji. Radny pyta, co dalej.

10. Radny Robert Kruk pyta, co z terenami inwestycyjnymi, na jakim etapie jest wykup
grunt6w, ile tych grunt6w zostalo do wykupu. Pytanie bierze siE stqd, Le do kofca lipca
jest termin zLoZenia wniosku nie tylko na wykup terenu pod drogi, ale takae calego
terenu, kt,6ry mial byd zagospodarowany pod przyszle tereny inwestycyj ne. Czy s4iakieS
zagro?enia.

11. Radny Przemysiaw Piec poinformowal,2e w ramach posiedzenia Komisji Rewizyjnej
p6ltora miesi4ca temu pokazywal Burmistrzom zdjpcia wykonane po burzy, jakaprzeszLa
nad Jgdrzejowem, wykonane na skrzylowaniu ulic Sadowej i Glowackiego. Pokazal jak
wygl4daj4 kratki Sciekowe, kt6re nie zbierajq. Otrzymal odpowiedZ na piSmie, 2e do dnia
15 maja kratki zostan4 Wczyszczone. DziS jest 28 maja i do tej pory kratki nie zostaly
wyezyszczone. Radny pyta, kiedy to zostanie zrealizowane.

12. Radny Przemyslaw Piec, w sprawie dokumentacji geotechnicznej i inwestycji pod nazw4
,,skate park" prosi, aby Burmistrz przybli2yl radnym, co jest w tym dokumencie
i odpowiedzial, jednoznacznie, kiedy ta inwestycja zostanie zrealizowanai gdzie.

13. Radny Przemyslaw Piec powiedzial, ze ukofrczyl sig pewien etap remontu dworca PKp
w JEdrzejowie, jednak PKP w tym tygodniu oglosilo na swojej stronie internetowej
do sprzedaZy kilkaset obiekt6w. Radny pyla, czy lJrzqd Miejski w Jqdrzejowie wie
cokolwiek na ten temat i czy w zwi4zku z tym zagrohona jest ewentualna dalsza
rewitalizacja tego terenu.

14. Radny Adam Czajor poinformowal, 2e parE miesiEcy temu zglaszal, aby wyczyScid
studzienkg na Placu Partyzantow przy zje1dzie na ul. KoScieln4. OczywiScie
ta studzienka nie jest Wczyszczona.

15. Radny Adam Czajor prosi o wyr6wnanie przejazdu miEdzy torami na ul. Partyzantow.
Ludzie siQ skar24 2e straszne stuki se przy przejeLdzie samochod6w; pomigdzy
pr zej azdamr obnizyla si g nawierzchnia.

16. Radny Adam Czaior: - Panie Burmistrzu, ul. Jasionka, powiem nieszczgsna, bo tyle lat
umawialem sig z Panem Burmistrzem. Ja nie bgdq Panu Burmistrzowi przyprowadzal
procesji mieszkaric6w. Dostal Pan protest od mieszkafc6w, ja napisalem oSwiadczenie
dla mieszkaflc6w, co ja w tej kwestii zrobllem. Ja nie mam wiEcej mo2liwoSci. Panie
Burmistrzu: tam jest plan, tam jest pozwolenie, tam jest wszystko. Dlaczego jest taki
op6r, 2e siE tego odcinka nie zrobi? Robi sig inne inwestycje, na kt6re nie ma
pozwolenia, priory.tetowe - nie wiem dlaczego,tu siE nie robi.

17. Radny Adam Czajor przypomnial, ze na poprzedniej sesji prosil, o rzetelne podchodzenie
ptzez urzgdnik6w do odpowiedzi na interpelacje; m6wil, 2e interpelacja jest jednym
znarzgdzi pracy radnego. Radny prosi o traktowanie tego powa2nie. Radny odczytal
odpowiedZ, jak4 otrzymal, po czym zapytal, czy urzEdnik, kt6ry to pisal uwaaa, Le radny
to jest glupiec. Pur Czajor poprosil, aby Burmistrz powiedzial, czy ulica Barbary, kt6ra
jest w tej chwili robiona, ma zezwolenie, czy tylko na zgloszenie jest robiona.
Na polozenie cienkiej nawierzchni asfaltowej - dokumentacjq technicznqi zezwolenie?

18. Radny Adam Czaior w sprawie ponowienia wniosku o zamontowanie lamp na ul.
Glowackiego ma odpowiedZ lakoniczn4 powtarzajqc4 siQ. Koszt zostal oszacowany



na70 000 zl. Radny pyta, najakiej podstawie ten koszt zostal oszacowany i czy w og6le
byty prowadzone rozmowy z przedsigbiorcami zainteresowanymi partycypacj4
w kosztach.

19. Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e na sesji Rady Miejskiej w dniu 28 VI. 2007
roku zglaszala interpelacjg, aby w czasie posiedzeri komisji Rady Miejskiej wszyscy
naczelnicy i radca prawny byli w Urzpdzie, poniewaZ gdy sq proszeni na posiedzenia
komisji okazuje siq, ze ich nie ma. Burmistrz odpisal, 2ebEdzie prosil naczelnik6w, zeby
byli, jak bEd4 komisje. Na ostatniej Komisji OSwiaty, malo, 2e nie bylo naczelnik6w,
to nie bylo Burmistrz6w. ,,Nie chcieliSmy nawet wchodzii na salq, bo po co mamy iS6
na KomisjE, jak my chcemy tam sprawy pozalatwia6, a nie ma z kim rozmawia1".

20. Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e 2 IV. 2009 roku zghaszala interpelacjg
o likwidacji zastoin wody na ul. Glowackiego przed przejazdem kolejowym. Pani
naczelnik Prawda wyst4pila do Zarz4du Dr6g Wojew6dzkich, kt6ry stwierdzll, Le to d,o
nich nie nale2y, tylko do kolei. ,,Ja nie zglaszalam, gdzie ma wystgpowa6 Pan Burmistrz,
tylko Zeby to wykona6, a kto za to odpowiada, to juz powinien wiedzied Pan Burmistrz".

21. Radna Janina Szreniawa przylqcza siQ do interpelacji odnoSnie oSwietlenia ul.
Glowackiego. Pan Wojda chcial partycypowad w kosztach, dad slupy. Burmistrz nie chce
siq tym zaj4(,. Dlaczego? ,,Dlaczego Pan z ludZmi nie chce rozmawia6, jak chcq
pomagai?"

22. Radna Janina Szreniawa poinformowala, 2e Pan Janusz Latacz zlo2yt wniosek o warunki
zabudowy 5 IX. 2008 roku. Decyzja powinna by6 wydana w ci4gu dw6ch miesigcy.
Radna pyta, czy zostalawydana decyzja.

23. Radny Tadeusz Lesiakowski zapytal o prawo wlasnoSci terenu zajmowanego pod drogq
na Podchojnach do zakladu uslugowego Pana Bika. Radny wczoraj sprawdzil ten teren,
na skutek sygnal6w od mieszkaric6w - okazalo sig, ze droga jest zablokowana. Poniewa2
na tq drogg szly pieniEZne naklady gminy radny pyta, czy jest uregulowane prawo
wlasnoSci.

24. Radny Tadeusz Lesiakowski, w sprawie zagospodarowania placu po bylym pomniku
2olnierzy Armii Radzieckiej poinformowal, 2e wniosek dotyczqcy zagospodarowania
zloZyl zradnqBarariskqju2 dawno temu i znqduje sip we wnioskach budzetowych.

25. Radny Jan ZiEbifrski po raz kolejny prosi o rozpoczgcie remont6w na drogach gminnych
o nawierzchni asfaltowej i tluczniowej. Prosi o zrozumienie natrpctwa, ale jest koniec
maja; do dnia dzisiejszego nikt na tych remontach sig nie pojawil; uci42liwoSd dla ludzi
jest bardzo wielka. Pan Zigbihski pyta szczeg6lnie o drogi tluczniowe, bo reprezentuje
cztery solectwa, gdzie na 16 dr6g 13 jest o nawierzchni tluczniowej. Radny nie wie, czy
zanim rozpoczpto ju;z skonczyly sig pieniqdze, czy SKR, kt6ry powinien wykonywai
te remonty, bior4c zadania inwestycyjne nie umie sobie ztymporadzic.

26. Radny Jan Zigbiftski poinformowal, 2e kilka miesigcy temu do rowu przy drodze Potok
Wielki - Zagorze ktoS wylal beton. Byly prowadzone dochodzenia przez Policjq i Straz
Miejsk4 ale beton zosta\.. Radny prosi gminq, jako zarzqdcE tej drogi, o sprawdzenie
i ewentualnie zobligowanie tego podmiotu do usunigcia.

27. Radny Jan ZiEbihski w zwi4zku z tym, 2e na zadaniu Potok Wielki zostalo 13 765 zl
prosi w imieniu mieszkafc6w i wlasnym o zwigkszenie zakresu wykonywania rob6t
na tym odcinku. Do korica zostalo ponad kilometr;jest to droga l4cz4ca drogq powiatow4
z drog4krajow4.

28. Radny JanZigbirt'rski popiera radn4Janing Szreniawp i prosi Burmistrza,2eby nie bylo
takich sytuacji, jaka miala miejsce w ostatni poniedzialek, kiedy w IJrzpdzie -na pewno
zwaZnych powod6w - nie byli obecni Panowie Burmistrzowie, pani sekretarz r trzech
naczelnik6w. Radny prosi, aby w przysz\osci takie sy.tuacje nie mialy miejsca.

29. Radny Grzegorz KuSmierz, w zwi4zku z licznymi zapytaniami mieszkaric6w malych
miejscowoSci, gdzie ze wzglgd6w ekonomicznych nie bEdzie budowana kanalizacia.



prosi aby przygotowa6 program w celu uzyskania Srodk6w zewnEtrznych na budowq
przydomowych oczyszczalni Sciek6w w miejscowoSciach Wszczegolnionych przez
ZWiK. Na podstawie takiego programu bgdzie mohnazlo2yc wniosek o dofinansowanie.

3O.Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial, 2e po przetargach zostalo czg36 pieniEdzy
na drogi. z drogr w Brynicy Suchej. Radny prosi Burmistrza o przeanalizowanie tego
i o zrobienie czpSci drogi w Ksi4ze Skroniowie ,,Dolnym".

31. Radny Zdzislaw Adamczyk w imieniu mieszkaric6w Rakowa oraz pacjent6w oSrodka
zdrowia w Rakowie prosi o utwardzenie placu gminnego naprzeciw oSrodka, aby tam
mogli zaparkowad swoje samochody. Obecnie parkowane s4 po obu stronach drogi i na
chodniku, co powoduje utrudnienia i grozi wypadkiem - szczegolnie w Lniwa, kiedy
bgdqje2dziiy kombajny. Nie chodzi o zrobienie parkingu, ale o posypanie destruktem,
czy kamieniem, aby mo2natam wjecha6.

32. Radny Zdzislaw Adamczyk w imieniu mieszkaric6w Rakowa i Wolicy prosi
o poszerzenie przepustu, jaki zostal zrobiony przy remoncie drogi powiatowej. Chodzi
o przepust \4czqcy drogq powiatow4 obok dawnej bazy GS z Wolicy do Rakowa, z drogq
gminn4. Przepust ten jest zdecydowanie za w4ski. Pomimo interwencji mieszkaric6w, jak
bylo to robione, nie jest poszerzony. W Zniwa, jak rolnicy zacznqje2dzic ci4gnikami
z przy czepamr, bEdzie to straszne utrudnienie.

33. Radny Krzysztof Swietlik p1ta, co z budynkiem po bylej Szkole Podstawowej w Zagaju.
Obecny stan budynku jest w oplakanym stanie. Od strony wschodniej sq powybijane
szyby. Radny zglaszal do Burmistza. Mieszkaricy nie maj4 klucza. Pan Swietlik prosi
o zajgcie sig 14 spraw4.

34. Radny Krzysztof Swietlik poinformowal, 2e na posiedzeniu Komisji Rolnictwa byla
ponrszana sprawa wywozu nieczystoSci i gruzu po oczyszczalni Sciek6w w Zagaju. Pan
Swietlik ponawia pro5bE o rozwiqzanie tego problemu.

A d . 5 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania zpracy Burmistrza migdzy sesjami.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do informacjr o realizacji uchwal podjptych na poprzednich sesjach.

Burmistrz Marek Wolski poprosil o zwolnienie z sesji ze wzglEdu na zaproszenie
do Belwederu na obchody Dnia Samorzqdowca, gdzie bEdzie reprezentowal nasze miasto.

A.d.7.
Wiceprzewodniczqcy Rady Marek Zygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewo dni cz4cy Rady Marek Zy gan o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalE ff XLIV/331/09 w sprawie

wprowadzenra zmian w Statucie Gminy JEdrzej6w, nastppuj4c4 iloSci4 glos6w:

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 1
/Uchwala nr XLIV/331/09 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad .8 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaiy.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Marek Zygan odczytal projekt uchwaly.
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Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalE ff XLM332109 w sprawie

zalwrerdzenia zmiany do statutu Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie,
nastqpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XLIV/332109 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1Oas oglosil przerwQ trwaj4c4 do
godziny I  l rs .

A.d.9.
Wiceprzewodniczqcy Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalq nr XLIV/333109 w sprawie wyra2enia

zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci, nastgpujqcq iloSci4 glos6w:
- 2 1

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XLIV/333109 w zalqczenru do protokoh.r/.

Ad. 10.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odczyta\ uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalE nr XLIV/334/09 w sprawie v"ryraaenia

zgo dy na dokonan ie zamiany ni eruchomo Sci, nastgpuj qc4 i lo Sciq glo s6w :
_ 2 1

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XLIV/33 4109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  11.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Marek Zygan odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalq nr XLIV/335109 w sprawie przyjEcia

Planu Odnowy MiejscowoSci Mnich6w na lata 2009 - 2075, nastgpuj4cq iloSci4 glos6w:
Za _ 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XLIV/33 5/09 w zalqczeniu do protokolu/.
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Ad.12.
Radny Adam Czajor poprosil o udzielenie odpowiedzi ustnie, ale r6wnieZ na piSmie,

poniewa2 jest to jakiS dokument.
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e dokumentem jest r6wnie2 protok6l,

w kt6rym zapisane s4odpowiedzi, dostgpny w BIP-ie.
Burmistrz udzielil odpowiedzi:

ZW|K s4 na ul. Parkowej i Barbary z racji prac, kt6re tam w tej chwili s4 prowadzone.
Moze juz w wakacje uda sig zej36 z tej inwestycji i ZWIK przqdzie na kolejne
inwestycje;

wykonawca jest na BrzeZnicy, nastEpnie bqdzie prowadzil prace na kolejnych odcinkach.
Burmistrz dodal, 2e napozostale interpelacje udzieli odpowiedzi pisemnie.

Radny Przemyslaw Piec powiedzial, ze jedna z irrterpelacji dotyczy r62nych inwestycji,
nie tylko skate parku - radni na przestrzeni dw6ch ostatnich lat wychodzili z roanymi
koncepcjami zagospodarowania terenu - i poprosil o odpowied? przynajmniej w kwestii tego
dokumentu.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e problemem se wody podsk6rne
na niewielkiej glEbokoSci pod dnem niecek stanowi4cych pozostaloSd po stawach. Takie
usytuowanie wod podsk6rnych wyklucza wszelkie ciE2kie inwestycje na tym terenie. Na pytanie
radnego Pieca, czy dotyczy to r6wnie2 boiska Burmistrz odpowiedzial, 2e utwardzone nie moZe
siE tam znaleLc, poniewaZ wczeSniej czy p62niq rozplynEloby sig. Bylyby to pieni4dze
wyrzucone w btoto. Moze by6 tylko w formie zielonej. Co do skate parku bylo przedyskutowane
kilka lokalizacji. W nalblilszym czasie bgdzie decyzja i zostanie przekazana.

Ad. 13.
Radny Teodor Kot podziEkowal Komendantowi Powiatowemu Policji w JEdrzejowie

Roberlowi Szydlo za monta2 masztu pod fotoradar w miejscowoSci MnichSw i za szybk4
reakcjE. Skutek zostal osi4gnigty - pojazdy w tym miejscu zostaly spowolnione.

Radny Adam Czajor zapytaL, na jakim etapie jest sprawa starania sig o dofinansowanie
montazu kolektor6w slonecznych.

Burmistrz Marcin Prszczek odpowiedzial, 2e w tej chwili jest ocena formalna wniosku,
kt6ry zostal uzupelniony o upowaZnienie dla Burmistrza Wolskiego wystEpujEcego w imieniu
Zwrqzku Miqdzygminnego ,,Ekologia". W nastqpnej kolejnoSci bgdzie ocena merytoryczna
i ewentualna decyzja, co do dofinansowania.

Radna Maria Barariska w imieniu dyrekcji szkoly, nauczycieli, rodzic6w i uczni6w
Zespolu Szkol w JEdrzejowie zaprosila wszystkich obecnych, radnych oraz pracownik6w Urzqdu
Miejskiego na festyn poj haslem ,,I Ty molesz zostai przyjacielem szkoly". Festyn odbEdzie siE
30 maja od godziny 14'u na placu szkolnym. Pani Barariska podziEkowala radnym za wsparcie
p opr zez zakup ce gi elek.

Radna Janina Szreniawa powiedziala,2e zglaszala juZ wniosek odnoSnie boiska dla dzieci
w parku 700 * Lecia. Prosi o dwie bramki dla dzieci. Pani Szreniawa przypomniala, Le w 2006
rokn skladala wniosek o przejazd z ul. Partyzant6w, z Jasionki, na ul. Murawiec. Jest tam grunt
gminy. Wystarczy polo?yc dwie rynny - piEknq ziemig wywoZ4 z parku 700 - Lecia. Pani
Szreniawa poprosila Burmistrza o zrobienie tego.

Przedstawiciel mieszkaric6w Ksi4ze-Skroniowa powiedzial, 2e 74 kwietnia kolej wyslala
pismo odnoSnie lokahzacji drogi na Ksi42e-Skroniowie i zapytal, czy coS w tej sprawie jest juz
zrobione.



Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze chodzi o wydanie d,ecyzji lokalizacyjnej
inwestycji celu publicznego. Wydzialy pracuj4nad tym. Burmistrz obiecal,2e postara siq, aby
decyzja jak najszybciej byla wydana. Jest to jeden z element6w sluZ4cych przejgciu tego terenu..

Radna Janina Szreniawa poprosila o zakup kilku mikrofon6w.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczyta\ pisma:

Przewodniczqcy oglosil, 2e jeleli ktos jest zainteresowany udzieleniem pomocy moze
zglosii sig do Biura Rady Miejskiej;

modyfikowanych organizm6w; Przewodniczqcy dodal, 2e Pani Grzelec jest obecna
na sali obrad i osoby zainteresowane moge siE do niej zglosi6;

ogtosil, 2e w przypadku zainteresowania dokument znajduje sig w Biurze Rady.

Ad. 14.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Jqdrzejowie Pawel Blaszkiewicz o sodzinie l1a0

zamkn4l obrady XLIV sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

,ala

browska
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Rady Miejsk w Jqdrzejowie

mgr P,

9


